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P r o t o k ó ł    Nr VI/2019 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  28  marca  2019  roku 

odbytej w sali posiedzeń  
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  1145  
 

 
Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VI sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

           1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 

    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

           2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

 
 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

4. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy na temat 
bezrobocia.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor PUP           
                b/ dyskusja 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni 

w Kamieniu Krajeńskim za 2018 rok.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor SPMGP  

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VI/32/2019 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Kamień Krajeński.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/33/2019  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Kamień Krajeński.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/34/2019   

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli działających na terenie Gminy 

Kamień Krajeński oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 
ich pobierania i wykorzystywania.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr VI/35/2019  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinasowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i 
szkołach dla których Gmina Kamień Krajeński jest organem 
prowadzącym.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr VI/36/2019   
 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr VI/37/2019   
 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2019.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VI/38/2019   
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na zadanie „Budowa i wyposażenie świetlicy 
wiejskiej w Zamartem".  
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/39/2019   
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania 

bonifikat od opłat jednorazowych za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek 
procentowych. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

                b/ dyskusja 
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                c/ podjęcie uchwały Nr VI/40/2019   
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Kamień Krajeński w 2019 roku.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VI/41/2019   
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany liczby drzew wchodzących              

w skład pomnika przyrody – jednostronnej alei śródpolnej                         
w Zamartem.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/42/2019  
 

16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
     b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VI/43/2019   
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania                          
i obciążania nieruchomości.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/44/2019   

 
18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień 
Krajeński.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/45/2019   

 
19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowej na finansowanie ograniczenia niskiej emisji 

poprzez wymianę źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi                       
w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Kamień 
Krajeński.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VI/46/2019   
 

20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 

sołectwa i statutu samorządu mieszkańców osiedla.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/47/2019   
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21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Samorządu Mieszkańców Miasta Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz  

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/48/2019   
 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej  

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VI/49/2019   

 
23. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kamień 

Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok.”  

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz             
     b/ dyskusja 

 
24. Zapytania i wolne wnioski.  

 
25. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na VI sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z V sesji Rady 

Miejskiej. 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
W przedmiotowym punkcie Burmistrz Kamienia Krajeńskiego udzielił 

również informacji na temat złożonych interpelacji.  
 
 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 4. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy na temat 

bezrobocia.  
 W/w informację przedstawił Dyrektor PUP w Sępólnie Krajeńskim 

– Artur Żychski.   
 
K. Warylak – społeczeństwo pyta o profile. Mówił Pan o tym na komisjach. 

Społeczeństwo chciałoby się o tym dowiedzieć czegoś więcej. Chodzi głównie 
o ten trzeci profil. Prosiłbym o takie krótkie wyjaśnienie.   
 

A. Żychski – od około 3 lat występuje tzw. profilowanie. Dla osób 
bezrobotnych po rejestracji ustalany jest profil pomocy, a mianowicie: 

pierwszy, drugi lub trzeci. Pierwszy profil dotyczy takiej grupy, która 
samodzielnie porusza się po rynku pracy bez jakiejś większej pomocy PUP. 
W drugim profilu aktywizujemy te osoby np. roboty publiczne, staż.                     

W trzecim profilu są osoby, które z jakiegoś powodu przez określony czas nie 
muszą podejmować pracy. Nie są gotowe do podjęcia pracy, ponieważ np. 

muszą zostać przeszkolone, odpowiednio przygotowane. W pewnym okresie 
czasu została taka możliwość stworzona. Urzędy pracy miały zajmować się 
tymi osobami, które są gotowe i zainteresowane podjęciem pracy. Wówczas 

urząd pracy nie traci czasu i pracodawca również nie traci czasu na rynku 
pracy. W informacji, którą Państwu przedstawiłem wszystkie 3 profile są 
uwzględnione.  

 
W. Głomski – chciałbym podziękować Panu Dyrektorowi za dobrą 

współpracę. Udaje się pomagać osobom znajdującym się w trudnej sytuacji. 
Możemy też troszeczkę nadrobić w pracach, które mamy do wykonania. 
Pracy jest bardzo dużo i chciałbym powiedzieć, że coraz mniej jest chętnych 

osób do pracy.       
 

A. Żychski – ja również chciałbym podziękować za współpracę oraz za pomoc 
w organizacji targów pracy i edukacji.    
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
 
Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Samodzielnej 

Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim – 
Małgorzata Skiba.    

 
N. Marciniak – plan finansowy oceniam bardzo pozytywnie i gratuluję 
wyniku. Chciałabym poruszyć problem, o którym mieszkańcy często mówią. 

Chodzi o umawianie się na wizyty, a właściwie trudności z dodzwonieniem 
się do przychodni. Jak to wygląda ze strony osób pracujących w przychodni 
i czy jest jakieś rozwiązanie?    

 
M. Skiba – ten trudny temat wraca do nas co roku, w okresie jesienno-

zimowym kiedy mamy wzmożoną zachorowalność na grypę i choroby 
grypopochodne.  W tym okresie przyjmujemy od 150-200 pacjentów 
dziennie. Jest to problem, który dotyczy nie tylko naszej jednostki, ale jest to 

problem ogólnopolski. Nasi lekarze robią co mogą, aby przyjąć wszystkich 
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pacjentów w dniu zgłoszenia i aby wszystkim udzielić porady. Mamy                     

3 lekarzy gdzie tak naprawdę powinno być 2. Problemy są zawsze w tym 
czasie. Prosimy pacjentów o cierpliwość i wyrozumiałość w tym trudnym 

okresie.  
 
J. Dobek – bardzo dobrze wygląda zarządzanie naszą przychodnią. Czy widzi 

Pani taką potrzebę, aby podjąć dodatkowe działania w celu polepszenia 
opieki nad naszymi pacjentami? Może w Pani ocenie byliby potrzebni jacyś 
specjaliści?   

 
M. Skiba – tak jak już powiedziałam mamy 3 lekarzy, a nie 2 jak wymaga 

fundusz. Jeżeli chodzi o specjalistów to nie jesteśmy dużą miejscowością. 
Mamy blisko Sępólno Krajeńskie, Chojnice. Moglibyśmy ewentualnie 
wynająć nasze gabinety lekarzom specjalistom, ale to byłyby świadczenia 

płatne dla pacjentów.   
 

J. Dobek – czyli z Pani punktu widzenia wszystko funkcjonuje dobrze? 
 
M. Skiba – według mnie tak. Takie docierają informacje od pacjentów                    

i również od lekarzy, z którymi nasi lekarze mają kontakt. Są to pozytywne 
oceny.     
 

W. Głomski – dziękuję Pani Dyrektor za dobre prowadzenie przychodni, 
zwłaszcza od strony finansowej. Dziękuję również za wykonane remonty.  

 
M. Skiba – dziękuję w imieniu moim jak i pracowników.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.   

 
Uchwała Nr VI/32/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu 
Krajeńskim za 2018 rok podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/33/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie ustalenia planu sieci oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Kamień Krajeński podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/34/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli                     
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Kamień Krajeński podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/35/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych przedszkoli działających na terenie Gminy Kamień 
Krajeński oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania               
i wykorzystywania podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 

 
J. Dobek – uważam, że jest to chyba jedna z niewielu grup zawodowych, 
która ma dofinansowanie dokształcania we własnym zawodzie przez 

pracodawcę. Z jednej strony uważam, że bardzo dobrze, że gminę stać na to. 
Dobrze, że potrzeby edukacyjne uczniów, naszych dzieci mogą być 
zaspokajane. Mam nadzieję, że jest to doceniane przez tę grupę zawodową.   

 
W. Głomski – są to środki na uzupełnienie kwalifikacji. Umożliwi nam to 

lepsze prowadzenie szkół.  
 
S. Skaja – jeżeli chodzi o dokształcanie to chciałbym powiedzieć, że wygląda 

to w ten sposób, że jeżeli ktoś zostanie już zakwalifikowany do dokształcania 
to najczęściej dostaje część tej kwoty. Najczęściej jest to kwota 3.000 zł czyli 
dostaje 1.500 zł. O tę kwotę przeważnie można ubiegać się raz na wiele lat. 

Nie jest to tak, że wszyscy mogą ileś kierunków studiów za darmo zrobić.              
Z moich 8 kierunków studiów skorzystałem tylko raz. W połowie 

sfinansowała mi to Gmina Sępólno Krajeńskie, ponieważ pracuję                         
w Wałdowie. Musi być to zgodne z potrzebami szkoły. Najczęściej jest to 
tańsza opcja niż zatrudnianie nowego nauczyciela i opłacanie za niego 

składek.     
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J. Dobek – Panie Burmistrzu, czy w naszej gminie to będzie podobnie 

wyglądało jak radny Skaja przedstawił z jego doświadczeń?  
 

W. Głomski – dyrektorzy znają potrzeby jeżeli chodzi o prowadzenie zajęć. 
Jak są jakieś potrzeby to jest to zgłaszane na posiedzeniu dyrektorów. Nie 
jest to tak, że wszyscy od razu dostają. Jest to uzależnione od potrzeb szkół.  

 
J. Dobek – jaka jest to kwota? 
 

W. Głomski – jest to 3.000 zł na nauczyciela.       
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/36/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie planu dofinasowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których 
Gmina Kamień Krajeński jest organem prowadzącym podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Następnie ogłoszona została 10-minutowa przerwa.  
 

Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VI/37/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została jednogłośnie 
15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2019 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na zadanie „Budowa i wyposażenie świetlicy 
wiejskiej w Zamartem".  

    
Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn.    
 

Ad. b/ dyskusja  
 

Brak dyskusji w przedmiotowej sprawie.  
 

Ad. c/ Uchwała Nr VI/39/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim            
z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na zadanie „Budowa i wyposażenie świetlicy wiejskiej w Zamartem". 
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami 
za zaciągnięciem kredytu długoterminowego na zadanie „Budowa                          

i wyposażenie świetlicy wiejskiej w Zamartem". 
 Głosów przeciw – brak 

 Głosów wstrzymujących się – brak  
 
Ad. 13. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.  
 
J. Dobek – chciałbym do tej uchwały dodać taką informację. Na komisjach 

była propozycja, aby stawki tych bonifikat zmniejszały się. W toku dyskusji 
stwierdziliśmy, że będzie sprawiedliwiej zrobić bonifikaty na tej samej 

wysokości przez 3 lata. Ktoś bardziej majętny mógłby zapłacić w pierwszym 
roku i zyskałby najwięcej, a osoba mniej zamożna, która zdecydowałaby się 
zapłacić np. w drugim roku straciłaby na tym. Dlatego też ustaliliśmy, że 

sprawiedliwiej będzie zrobić bonifikaty na tej samej wysokości przez 3 lata. 
Dobrze, że sprawy dzierżaw wieczystych zaczęły być porządkowane. To była 

taka własność nie do końca własna. Teraz będzie to porządkowane.       
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr VI/40/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat od 
opłat jednorazowych za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych 
gruntów i wysokości stawek procentowych podjęta została jednogłośnie 15 
głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 14. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.  

 
N. Marciniak – program określa ustawa o ochronie zwierząt. Mam duże 
wątpliwości co do realizacji tego programu. Bardzo dużo pytań i wątpliwości 
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pozostawia to co dzieje się ze zwierzętami po godzinach pracy urzędu, po 

15.30. Chodzi zwłaszcza o zwierzęta ranne, powypadkowe, które wymagają 
natychmiastowej opieki. Tak samo dużym problemem jest powierzenie tego 

programu gabinetowi jednoosobowemu. Uważam, że jest to niekorzystne dla 
zwierząt, gminy i mieszkańców.    
 

A. Mazur – opieka całodobowa dotyczy zwierząt uczestniczących                            
w wypadkach drogowych. Tak jak rozmawialiśmy na komisjach, zostawmy             
w tym roku ten gabinet jednoosobowy. Zobaczymy jak to będzie 

funkcjonować. W zeszłym roku takiej interwencji weterynarza nie było 
żadnej.    

 
N. Marciniak – nie było dlatego, że przejmowała to fundacja działająca na 
terenie Kamienia Krajeńskiego. Były problemy z dodzwonieniem się do osób 

odpowiedzialnych za te sprawy. Uważam, że problem jest i nie można 
zamiatać tego pod dywan.   

 
S. Skaja – co będzie jeśli Pani weterynarz będzie na urlopie lub zachoruje               
i zdarzy się wypadek, a zwierzę będzie potrzebowało pomocy? Co zrobić                 

w takim przypadku?  
 
A. Mazur – na naszym terenie mamy kilku weterynarzy, którzy czynnie 

działają. Zawsze zgłaszaliśmy wszystkie interwencje, w przypadku braku 
opieki ze strony weterynarza, który podpisał z nami umowę, do obecnie 

funkcjonujących na terenie gminy Kamień Krajeński.     
 
J. Dobek – też uważam, że jest to bardzo zły program. Niestety jesteśmy 

ustawą o ochronie zwierząt zobligowani corocznie do wprowadzenia takiego 
programu. Nie wiem dlaczego musi być to corocznie. Jako gmina mamy mieć 

opiekę nad wolno żyjącymi kotami. Mamy je dokarmiać, chyba żeby się 
rozmnażały, a następnie je sterylizować, żeby się nie rozmnażały. To 
wszystko mamy wykonywać na koszt gminy. Są to zadania własne gminy,             

z naszych podatków. To obciąża podatników. Mam nadzieję, że ten program 
będzie realizowany z jakimś rozsądkiem, żeby z tego powodu nie brakowało 
np. pieniędzy na drogi. Na siłę ingeruje się w życie zwierząt często 

szczęśliwszych bez nas niż z nami. Stosunek do zwierząt jest raczej 
indywidualną sprawą ludzi. Ten program jest narzucony ustawowo. 

Ustawodawca narzucił pewne rzeczy nie dając na to pieniędzy. Wstrzymam 
się od głosu i nie będę popierał takiej uchwały.       
 

J. Kucharski – ja 9 raz będę przyjmował taki program. Jakoś to do tej pory 
funkcjonowało. Od tego roku są sygnały, że to nie funkcjonuje dobrze. 
Gmina nie uchyla się od pewnych zadań. Są rzeczy, które na nas nakłada 

ustawa. Przez 8 lat nie było sygnałów, że coś źle działa.  
 

J. Dobek – pytanie po co tworzyć prawo, które nie jest stosowane? Jeżeli coś 
nakłada na nas ustawa to powinno być to realizowane. Chciałbym, żeby 
mieszkańcy mieli świadomość, że to jest na nasz koszt. Pieniądze idą gdzie 

indziej i dlatego być może nie będzie zrobiona droga czy ulica.    
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W. Głomski – korzystaliśmy też z gabinetów weterynarzy, którzy nas                    

w różnych sytuacjach uzupełniają. Na tyle na ile możemy zabezpieczamy 
zwierzęta. Chciałbym podziękować fundacji, która wspomaga opieką 

zwierzęta bezdomne.   
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr VI/41/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kamień Krajeński w 2019 roku podjęta została w następujący sposób: 
9 głosów za 
3 głosy przeciw (S. Skaja, N. Marciniak, B. Januszewski) 

3 głosy wstrzymujące się (P. Delekta, J. Dobek, E. Rekowski)  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 15. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/42/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie zmiany liczby drzew wchodzących w skład 
pomnika przyrody – jednostronnej alei śródpolnej w Zamartem podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 16. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/43/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 17. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
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Uchwała Nr VI/44/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 18. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 

 
J. Dobek – jak dużo azbestu zostało jeszcze na terenie gminy? Ile procentowo 

zostało usunięte?   
 
W. Głomski – nie chciałbym Pana wprowadzać w błąd, ale w tej chwili jest 

mało zdjęte. Myślę, że jeżeli 20% jest zdjęte to będzie naprawdę dużo. Proszę 
mnie tutaj nie trzymać za słowo.   

 
K. Warylak – na ten temat była kiedyś szeroka dyskusja. Są                          
w społeczeństwie takie głosy, że taki właśnie materiał był sprzedawany,              

a teraz trzeba prywatnie to zmieniać.  
 
W. Głomski – na początku państwo płaciło 100% za zdjęcie azbestu.                    

W zeszłym roku 30% musieli płacić mieszkańcy, a w tym roku dołożyliśmy 
20%, żeby utrzymać to na dotychczasowym poziomie.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VI/45/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień Krajeński 
podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 19. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VI/46/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowej na finansowanie ograniczenia niskiej emisji poprzez 
wymianę źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budynkach i lokalach 
mieszkalnych na terenie Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 20. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/47/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 
sołectwa i statutu samorządu mieszkańców osiedla podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 21. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/48/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 
Samorządu Mieszkańców Miasta Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 22. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Kazimierz Warylak.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VI/49/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 marca 2019 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kamienia 
Krajeńskiego podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 23. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kamień 
Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok.” 
 W/w sprawozdanie przedstawił Burmistrz Kamienia Krajeńskiego – 
Wojciech Głomski. 

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 24. Zapytania i wolne wnioski.  

 
S. Skaja - mam kilka spraw. Pierwsza i druga są skierowane do Pana 

Burmistrza. Pierwsze zapytanie dotyczy potencjalnego terminu, kiedy 
pomieszczenia po PKO lub to znajdujące się nad posterunkiem policji 
zostaną przekazane opiece społecznej?  

  
W. Głomski – jeżeli chodzi o posterunek to jesteśmy w trakcie remontu. 
Natomiast jeżeli chodzi o PKO, to nie wiem czy wszystko zostanie przekazane 

opiece społecznej, z tego względu, że też mamy zapotrzebowanie na 
pomieszczenia. Możliwe, że cześć z nich zostanie zabezpieczona na 

prawidłowe funkcjonowanie urzędu. 
  
S. Skaja – kolejne zapytanie – o której godzinie zaczyna się spotkanie                    

z Wojewodą 8 kwietnia? 
  

W. Głomski – spotkanie odbędzie się 8 kwietnia o godzinie 12 w MGOK                   
w Kamieniu Krajeńskim. Wszystkich serdecznie zapraszamy. Tego dnia 
odbędzie się również u nas Konwent Powiatu Sępoleńskiego.   

  
S. Skaja – kolejna sprawa skierowana jest bardziej do mieszkańców. Wczoraj 
powstała profesjonalna strona pomocy dla Wiktorii Stryszyk. Walczymy                  

o protezę już od zimy. Ta strona to: siepomaga.pl/wiktoria-stryszyk. Jest to 
fundacja Siepomaga. Wiktoria jest obecnie podopieczną czterech fundacji. Na 

stronie fundacji Siepomaga znajduje się 300 zł, co nie oznacza, że wcześniej 
zebrane pieniądze zniknęły. Są one po prostu na kontach różnych fundacji. 
Łącznie wszystkich pieniędzy jest ok. 21 tys. zł. Potrzebne jest około 110 tys. 

zł., więc wierzymy, że się uda. Z całego serca chciałbym podziękować osobom 
zaangażowanym w tę pomoc. Dom kultury pięknie stanął na wysokości 

zadania. Państwo …………………………. z Obkasu razem z pomocą wspaniale 
zorganizowali dwie imprezy charytatywne. Dziękuję też za pomoc radnemu 
Betin. Cieszę się, że wszystko idzie do przodu. Wiktoria naprawdę potrzebuje 

tej protezy. Bardzo proszę o udostępnianie apelu. 
 
K. Warylak – w zbiórkę zaangażowali się również radni. Bardzo wszystkim za 

to dziękuję.  
  

E. Wiese – mam dwie prośby do Pana Burmistrza. Czy byłaby możliwość 
przycięcia po raz kolejny wierzby na osiedlu w Dąbrówce? Wierzba jest już 
pokaźnych rozmiarów, przysłania chodnik, utrudnia widoczność 

wyjeżdżającym z ul. Spacerowej i sięga do linii energetycznych.  
Druga sprawa dotyczy znaków drogowych w Dąbrówce, a mianowicie   

w centrum wsi. Niektóre z nich są tak wypłowiałe, że nie wiadomo o czym 

informują i można się domyśleć jedynie po kształcie.  
  

W. Głomski – jeżeli chodzi o wierzbę, to zobaczymy czy możemy ją 
bezpośrednio przyciąć czy będziemy musieli starać się o pozwolenie.                    
W sprawie znaków, posprawdzamy i jeżeli rzeczywiście są w tak fatalnym 

stanie to trzeba będzie je wymienić. 
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M. Betin – dostałem od zarządu „Kamionki” pismo, które chciałbym 

przedstawić Panu Burmistrzowi. To może je przeczytam: Zarząd Klubu 
Sportowego Kamionki Kamień Krajeński zwraca się z prośbą o podjęcie 
działań, celem których ma być rewitalizacja stadionu miejskiego w Kamieniu 
Krajeńskim. Rewitalizacja stadionu miejskiego w Kamieniu polegać ma na 
podniesieniu standardów użytkowania od połowy lat 80’ XX wieku obiektu 
sportowego. Istniejący obiekt przez cały czas istnienia nie był 
modernizowany. Dzisiejszy sport na poziomie amatorskim wymaga obiektów 
dostosowanych do wymogów BHP, socjalnych, ekologicznych, a przede 
wszystkim bezpiecznego i funkcjonalnego korzystania przez mieszkańców 
gminy Kamień Krajeński, w różnym przedziale wiekowym. Aby obiekt spełniał 
parametry należy wykonać następujące prace: budowa systemu 
nawadniającego boisko piłkarskie, pełna renowacja boiska piłkarskiego, 
nawierzchni trawy naturalnej, wyposażenie boiska w sprzęt sportowy, 
modernizacja części gospodarczej i wybudowanie administracyjno-socjalnej, 
wymiana trybun, budowa boiska treningowego o nawierzchni trawy 
naturalnej, odnowienie bieżni wokół boiska, termomodernizacja budynku                 
i wymiana dachu azbestowego. Szacunkowy koszt zadania to 675 tys. 
złotych. Zrealizowana rewitalizacja pozwoli na zwiększenie atrakcyjności 
gminy Kamień Krajeński pod względem sportowym oraz turystycznym. 
Działania te zmniejszają w pewien sposób poziom ubóstwa, a przede 
wszystkim wykluczenia społecznego. Zwiększenie potencjału sportowego da 
możliwość rozwoju aktywności społecznej w tym obszarze, a w tym udział 
społeczeństwa w dbaniu o zdrowie poprzez sport będzie czynnikiem, który w 
pewien sposób będzie budowało zdrowe społeczeństwo i przeciwdziałało 
chorobom cywilizacyjnym. Zagospodarowanie czasu wolnego dla dzieci                     
i młodzieży poprzez organizowanie zajęć sportowych będzie najlepszym 
etapem wychowawczym, a także profilaktyką poza zdrowotną. 
Zmodernizowany obiekt sportowy będzie doskonale współgrał z istniejącymi 
na terenie gminy obiektami sportowymi podnosząc konkurencyjność Gminy 
Kamień Krajeński pod względem turystycznym. Nasza miejscowość będzie 
wykazywać się dużą ilością miejsc do aktywnego wypoczynku                                
w województwie Kujawsko-Pomorskim.  

Z tego co mi wiadomo, w 2020 roku będzie przeprowadzona olimpiada 

sportowców wiejskich na terenie stadionu. Mają odbywać się mecze kobiet. 
 
W. Głomski – budżet tworzymy razem. Chciałbym jeszcze dodać, że 

„Kamionka” jako stowarzyszenie może ubiegać się, poza nami,                               
o dofinansowania zewnętrzne. My jako Rada, jeżeli trzeba będzie ich 
wesprzeć to zapewne wesprzemy. Możemy zrobić to wspólnie, nie tylko 

spychając to na gminę. 
 

M. Betin – Pan Sebastian wspomniał o Wiktorii. Wraca Piłkarska Liga 
Powiatowa i organizujemy dla niej zbiórkę pieniędzy do puszek. Serdecznie 
zapraszam wszystkich na sportowe emocje. Podczas rozgrywek będzie 

organizowana akcja zbierania pieniędzy do puszek. „Kamionka” również 
przyłącza się do akcji. 

 



16 

 

E. Stryszyk – Panie Burmistrzu, na osiedlu Szkolnym znajduje się ulica 

Kusocińskiego, gdzie wczoraj ustawiono znak zakazu zatrzymywania się                  
i postoju. Poza tym jest już wiosna i do tej pory żadna równiarka tam nie 

przejechała. Mieszkańcy prosili o reakcję ze strony Burmistrza.  
Następne pytanie mam w sprawie Pani ……………………………, która 

już kiedyś złożyła skargę na Pana Burmistrza. Czy jest wiadome coś więcej         

w jej sprawie? 
 
W. Głomski – jeżeli chodzi o znak na ulicy Kusocińskiego pewne sprawy są 

już załatwiane. Mieliśmy już dzisiaj rozmowę z mieszkańcami i myślę, że 
wspólnie z nimi się uzupełnimy.  

W sprawie Pani ……………………….., jeżeli Wody Polskie nie podejmą 
stanowiska my nie mamy prawa ingerować. Wydaje mi się, że jest to bardziej 
sprawa Wód Polskich o doprowadzenie tego terenu do stanu używalności. 

Powinniśmy się spodziewać decyzji od nich, bo rów przebiega przez grunty 
prywatne. Ponadto nie jest też w GSW. Staraliśmy się o dokumenty z wielu 

lat wstecz, ale nie ma jednoznacznej odpowiedzi z geodezji. Jako gmina nie 
jesteśmy w stanie zająć stanowiska bez określenia go prędzej przez Wody 
Polskie. 

 
S. Lubińska - dużo do powiedzenia ma też Park Krajobrazowy, na którego 
terenie ta posesja się znajduje. Park również prosi o decyzję Wód Polskich              

w tej sprawie. 
 

K. Warylak – sprawa jest w toku i myślę, że jeżeli będzie wiadomo coś więcej, 
to zbierze się komisja i temat przedyskutuje. 
 

S. Lubińska – chciałam w imieniu mieszkańców Zamartego serdecznie 
podziękować Panu Burmistrzowi, że skutecznie zaangażował się w sprawę 

połączenia Zamartego z Kamionką, co prawdopodobnie zostanie zrealizowane 
w przyszłym roku.  

Mam jeszcze prośbę o odpowiedź, jak daleko posunęły się sprawy 

naszej oczyszczalni? Jako, że nasze pozwolenie wygasa w maju 2020 roku, 
więc został jeszcze tylko rok.  
 

D. Foleżyński – mam pytanie do Pana Burmistrza. Ostatnio dochodzą do 
mnie głosy od mieszkańców, że jeżdżąc po ścieżce łączącej Kamień Krajeński 

z Orzełkiem są zatrzymywani przez policję i na razie kończy się to na 
upomnieniu. Jest jednak nakaz od policji jazdy po drodze krajowej,                      
a wiadomo z jakimi zagrożeniami się to wiąże. Uważam, że wystarczyłoby 

postawić dwa znaki informujące, że można tam również jeździć rowerami. 
Byłbym wdzięczny, jeżeli Pan Burmistrz wziąłby to pod uwagę.  
 

W. Głomski – właścicielem tej ścieżki jest Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad. To z nimi trzeba będzie się skonsultować i uzgodnić 

sprawę znaków. Byli głównym inwestorem tej ścieżki. Gmina Kamień 
Krajeński dała na jej budowę sumę około 200 tys. zł, natomiast Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad przekazała 2 mln zł. 
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J. Dobek – Panie Burmistrzu, jest problem wśród rolników, którzy mają 

odpady głównie z folii pokiszonkowej i folii po nawozach – coś się stało na 
rynku i nie ma komu tego odbierać. Czy można by w jakiś sposób 

zorganizować, znaleźć firmę, która w jednym miejscu odbierałaby takie 
odpady poprodukcyjne? Staje się to problemem dla rolników.  

Druga sprawa dotyczy zapowiedzianego strajku nauczycieli                           

i egzaminów kończących gimnazjum i klasy ósme. Czy Pan Burmistrz 
rozmawiał z dyrektorami w sprawie ewentualnego zorganizowania tych 
egzaminów mimo protestu nauczycieli? Czy da się to jakoś przetrwać 

bezboleśnie dla naszych dzieci?  
 

W. Głomski – przepraszam, że wcześniej nie odpowiedziałem Pani Sabinie. 
Odpowiem Pani na to pytanie na kolejnym spotkaniu.  

Jeżeli chodzi o folię, to faktycznie jest to duży problem. Szukamy firmy, 

która chociaż odpłatnie odebrałaby odpady od nas wszystkich, bo to jest folia 
poprodukcyjna, to nie są śmieci komunalne.  

Jeżeli chodzi o protest nauczycieli, jeżeli dobrze pamiętam to w jednej 
szkole 90% było za strajkiem, w drugiej 85% i chyba 82%. Takie są wyniki 
referendum. Natomiast czy dojdzie do strajku, tego nie wiem. Cały czas 

jestem w kontakcie z dyrektorami i będziemy chcieli tę sprawę jakoś 
rozwiązać, tak żeby nasze dzieci miały opiekę i zabezpieczone zajęcia w tych 
dniach. 

 
J. Dobek – głównie chodzi mi o egzaminy. Czy w ogóle będą przeprowadzone? 

 
W. Głomski – jeżeli będzie można ściągnąć nauczycieli z innych szkół to 
chętnie byśmy się tego podjęli, ale w innych szkołach z tego co wiem 

nauczyciele też strajkują. Będę w ścisłym kontakcie z dyrektorami.  
 

E. Rekowski – chciałem zapytać Pana Burmistrza, o zebranie sołeckie, o to co 
było poruszane – przejście dla pieszych przy domu kultury i przejście dla 
pieszych przy szkole. 

 
W. Głomski – jeżeli chodzi o przejście dla pieszych przy szkole to my za to 
odpowiadamy, natomiast jeżeli chodzi o drogi powiatowe, to kierujemy 

wniosek do dyrektora Eckerta i on jest odpowiedzialny za przejścia dla 
pieszych. Zobaczymy jak się do tego ustosunkuje.   

 
J. Kucharski – z nadejściem wiosny zwiększył się ruch na ulicy Dworcowej              
i taka prośba, żeby pamiętać o odcinku chodnika na wysokości osiedla 

Sienkiewicza, żeby go dokończyć. Druga sprawa, żeby gdzieś w połowie tej 
drogi, na ulicy Dworcowej powstała, tak jak była wcześniej, ławeczka i kosz 
na śmieci.  

Wczoraj przeczytałem artykuł odnośnie umów, które gminy zawarły na 
dostawę energii elektrycznej. Wbrew zapowiedziom rządu, który mówił, że te 

umowy będą negocjowane część gmin mówi otwarcie, że jeżeli zostały 
ogłoszone takie przetargi, wynik pozostał bez zmian i cena nie została 
obniżona. 
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W. Głomski – tak jest też i u nas. Energia podrożała w wyniku przetargu                 

o 60%. Zobaczymy jak będzie, czy Premier rzeczywiście to wycofa, czy nie.  
 

Ad. 25. Zamknięcie obrad sesji.    
 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

VI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady VI sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/ Kazimierz Warylak    
 


